## Nikon Z 180-600mm F/5.6-6.3 VR 镜头炮衣安装图

ROLNAPRO 若兰炮衣

各部分炮衣安装方法:

将遮光罩扣在桌面上,取①号炮衣对准按钮位置,用力将炮衣套入。(炮衣采用防滑内衬,尺寸偏紧,请耐心安装) Installation Instructions:

Place the lens hood on a flat surface. Align the lens cover ① with the corresponding button location and firmly slide it into place. (The lens cover is designed with an anti-slip lining and may fit snugly, so please be patient during installation.)



将④⑤⑥号炮衣依次套入。 注意④号炮衣套入过程偏紧, ⑤号炮衣套在控制环上。 Slide the lens cover ④, ⑤, and⑥ in sequence. Be aware that the lens cover ④ may be a tight fit, and the lens cover ⑤ fits around the Control ring.



将②号炮衣从镜头尾部套入到镜头前端。 开孔要对准四个功能按钮。

Slide the lens cover ② from the rear of the lens towards the front. Ensure that the openings align with the four L-Fn



装回支架环后, 先将⑦号炮衣方形开口 和底座护套同时套入底座, 再将炮衣围 到支架环, 粘合魔术贴。

After attaching the tripod collar ring, start by inserting the square opening of the lens cover ② and the base cover simultaneously into the base. Then wrap the lens cover around the tripod collar ring and fasten it with the Velcro



将③号炮衣从镜头尾部套入到变焦环。注意 让凹口对准刻度标尺。

Slide the lens cover ③ from the rear of the lens towards the zoom ring, making sure that the notch aligns with the scale



将⑧号炮衣由镜头尾端套入,两处开孔应 对准镜头尾部的两个开关。 安装完成。

Slide the lens coat ® from the rear end of the lens, ensuring that the two openings align with the two switches at the rear of the lens.

Installation is complete.

